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Tomko: 

Cukrovarský chodník. Tento chodník je dlhý 2,8 km. Slúžil najmä v časoch socializmu na 

kampaň, kde po ňom prechádzalo tisícky osôb, teraz je v takom stave, že po ňom sa prakticky 

ani nedá chodiť. Keď to spojím s tým pouličným osvetlením, tak ide doslovne o život ísť po 

tom chodníku v nočných hodinách. Či by sa nedalo, neuvažovalo aspoň o oprave toho 

chodníka, najmä v miestach, kde sa už po ňom nedá chodiť. Tento chodník bol v minulosti 

využívaný najmä aj na športové účely. Množstvo ľudí tam športovalo, jak sa týka behu a pod. 

Teraz sa po ňom nedá ani chodiť. Či by sa nedalo niečo v roku 2023 podniknúť na tomto 

chodníku.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka cukrovarského chodníka, tento je v záujme riešenia mesta. My sme absolvovali aj 

svojou účasťou pán poslanec, niekoľko pracovných stretnutí s občanmi tejto časti mesta. Ako 

dobre vieš, chodník ešte nie je vo vlastníctve mesta, preto je nereálne zatiaľ, ale nehovorím, 

že tak tomu nebude v budúcnosti, zatiaľ je nereálne investovať do tohto chodníka formou 

opravy alebo rekonštrukcie. Hneď ako sa táto možnosť naskytne v súvislosti s následnými, 

dúfam, úspešnými rokovaniami s doterajším vlastníkom, ktorý bol súčasťou rôznych aj 

súdnych konaní, tak budeme môcť mesto, zvážiť rekonštrukciu. Tento chodník bol 

z dlhodobého plánu riešený alebo považovaný za dôležitý aj kvôli tomu, že je spojnicou 

s časťou mesta Milhostov a v nadväznosti na  ďalšie obce ako sú Vojčice a Hriadky. Takže 

z tohto dôvodu mesto má záujem ho riešiť, to samozrejme sme adresovali aj občanom tejto 

časti mesta, ale musím doriešiť legislatívne vecí a hlavne právny titul v tejto veci, tzn. aby 

sme boli vlastníkmi a toto zase nevieme v niektorých veciach unáhliť, pretože mnohé veci 

boli predmetom súdnych konaní, ešte donedávna.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


